
        Zápis z jednání finančního výboru  

č. 2/2015 
Den konání 30. 3. 2015 

Místo konání zasedací místnost MěÚ Litomyšl, J. E. Purkyně 918 

Čas  Od  16:00 hod.  Do  18:15 hod.   

    P - přítomen/  

O - omluven 

 V. Hanzl   P 

P. Kovář O 

J. Osecký O 

R. Pikna       P  

Ing. Z. Poulová  P  

 R. Pulkrábek P 

 M. Prokešová P 

 P. Jiříčková P 

 M. Bárta P 

   

Další přizvané osoby  Za Město Litomyšl: Radomil Kašpar, starosta  

Ing. Valentová – ved. finančního odboru  

Ing. Jiráň – ved. odb. míst. a silnič. hospodářství  

Ing. Chadima – ved. majetkoprávního oddělení  

Za Městské služby Litomyšl s.r.o.:  

Ing. Karel Kalousek, jednatel  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 

                    

              Program jednání: 
1. Krytý bazén (Ing. Kalousek, Ing. Jiráň) 

2. Ceny pozemků (Ing. Chadima) 

3. Rozpočtové změny a změny hospodářského plánu (R. Kašpar) 

4. Přezkoumání hospodaření města za rok 2014 (J. Valentová) 

5. Závěrečný účet města za rok 2014 (J. Valentová) 

6. Účetní závěrka města k 31. 12. 2014 (J. Valentová) 

 
 

Průběh jednání: 

Ad 1) 

Po seznámení s hospodařením krytého bazénu proběhla diskuse o cenách vstupného a dále finanční 

výbor projednával otázku vhodnosti reklamace dlažby v krytém bazénu. Členové finančního výboru se 

shodli na textu usnesení, o němž výbor následně hlasoval: 

FV/01/02/2015  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města vznést reklamaci dlažby 

v městském bazénu, a to především ve vztahu k nedostatečnému spádu, kvůli kterému se tvoří 

kalužiny. Tato problematika je popsána v dopisu ministerstva zdravotnictví ze dne 24. 4. 2013, 

kde bylo v bodě číslo 7 konstatováno nesplnění normy pro spád ochozů. 

pro                       4  

proti                     0      

zdržel se               3 

Usnesení nebylo přijato, nebylo tedy odsouhlaseno k předložení zastupitelstvu. 

 

 

Ad 2) 

Finanční výbor byl informován o pravidlech nakládání s majetkem města, především o způsobu 

stanovení cen při prodeji městského majetku (usnesení ZaM z 22. 4. 2014). Protože podle § 85 zákona 

o obcích nabytí a převod nemovitých věcí spadá do kompetence zastupitelstva, bylo navrženo, aby 

rada města informovala zastupitele i o případech, kdy prodej či koupi nedoporučuje. Usnesení zní:  

FV/02/02/2015  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města, aby pověřilo radu města 

informováním zastupitelů o zamítnutých rozhodnutích o prodeji nebo koupi majetku města, 

které spadá do případného rozhodování zastupitelstva města. Informace bude zastupitelům 

podána elektronickou poštou. 



pro                       7  

proti                     0      

zdržel se               0 

 
Další diskuse se týkala ekonomické stránky prodeje pozemků - kdy je vhodné nechat zpracovat 

znalecký posudek. Finanční výbor přijal následující usnesení: 

FV/03/02/2015  Oddělení majetkoprávní zpracuje do příštího zasedání finančního výboru návrh 

kdy (při jaké minimální výši ceny prodávaného majetku) je a kdy není vhodné zpracovat při 

prodeji majetku znalecký posudek.   

pro                       7  

proti                     0      

zdržel se               0 

 

 
Ad 3) 

Pan starosta informoval o navržených změnách rozpočtu a hospodářského plánu, které budou 

předloženy zastupitelstvu města. Finanční výbor přijal k rozpočtovým opatřením č. 02/2015 a 

102/2015 toto usnesení: 

FV/04/02/2015  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města navržené změny rozpočtu a 

hospodářského plánu schválit. 

pro                       7  

proti                     0      

zdržel se               0     

 

 

Ad 4) 
Členové finančního výboru byli seznámeni se zprávou o přezkoumání hospodaření města Litomyšl za 

rok 2014 včetně informace o zjištěném pochybení (odměny zastupitelů) a o návrhu nápravných 

opatření. Finanční výbor přijal toto usnesení: 

FV/05/02/2015   Finanční výbor bere na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 

města Litomyšl za rok 2014. 

pro                       6  

proti                     0      

zdržel se               1    

  

Ad 5) 
Členové finančního výboru projednali předložený návrh závěrečného účtu obsahující zprávu                       

o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2014 a přijali toto usnesení: 

FV/06/02/2015  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města vyjádřit souhlas s celoročním 

hospodařením města výrokem „bez výhrad“. 

pro                       6  

proti                     0      

zdržel se               1   

   

Ad 6) 
Členové finančního výboru byli seznámeni s účetní závěrkou města a přijali toto usnesení: 

FV/07/02/2015   Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit účetní závěrku města 

za rok 2014 sestavenou k rozvahovému dni, tedy k 31. 12. 2014. 

pro                       6  

proti                     0      

zdržel se               1     

        Ing. V. Hanzl v.r. 

                        předseda FV 

Zapsala: Jitka Valentová, 30. 3. 2015 


